

PRESSEINFO - PRESS RELEASE

09.04.2021

Startschuss für DolWin5

Errichtung einer AC/DC-Umrichterstation in Emden

Errichtung einer AC/DC-Umrichterstation in Emden

Essen, April 2021 - Mit der Auftragsvergabe durch unseren Kunden, Hitachi ABB Power Grid (HPG) Ende Februar und der Vertragsunterschrift am 23.03.2021 erfolgte auch zugleich der erste Spatenstich für das Projekt.

Die Baustelle wurde eröffnet und die ersten Erdarbeiten haben begonnen. Heitkamp errichtet das Betriebsgebäude incl. Innenausbau, eine Stahlbauhalle für die Converter, einer Bodenplatte incl. Schienen für die Transformatoren. Des Weiteren ist Heitkamp für die komplette Außenanlage incl. Straßen, Parkplätze und Zaunanlage zuständig.

Die Bauzeit beträgt ca. 17 Monate, so dass Heitkamp das Projekt voraussichtlich im September 2022 übergeben kann.

Starting Signal for DolWin5

Construction of an AC/DC converter station in Emden

Essen, April 2021 - The awarding of the contract by our customer, Hitachi ABB Power Grid (HPG), at the end of February and the signing of the contract on 23 March 2021 also marked the groundbreaking for the project.

The construction site was officially opened, and the first earthworks have begun. Heitkamp is constructing the company building including interior fittings, a steel construction hall for the converters, a base plate including rails for the transformers. Furthermore, Heitkamp is responsible for the complete outdoor facilities including roads, car parks and fencing.

The construction time is approx. 17 months, so that the handover of the project might take place in September 2022.